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Bauhaus-directeur Herwin Oost: "Wij bereiden eea nu voor voor winkelen op afspraak. De stap die nu gezet
wordt is er één, beter dan niks. Het is ook noodzakelijk en het kan, want de winkels zijn geen bron van
besmetting. Dus ja, het had best wat ruimer gekund. Maar we horen het pas vanavond definitief; we zijn eerder
verrast, zij het toen negatief. Dus we blijven vooruitkijken."

Check ook de reacties van andere DHZ-retailers op de uitgelekte versoepelingen.
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